

# 活動切結書Event Declaration and Waiver Statement

活動名稱 | Event Title:

數位憑證場景創新賽 | Digital Credential Scenario Innovation Challenge

參賽隊伍名稱 Team Name: \_\_\_\_\_

團隊代表姓名 Team Representative Name: \_\_\_\_\_

本人為上述參賽隊伍之代表，茲代表全體團隊成員，聲明並同意以下事項

As the representative of the aforementioned participating team, I hereby declare and confirm, on behalf of all team members, the following statements:

## 一、著作權與原創性聲明

1. 本團隊所提交之作品(含程式碼、簡報、設計、文件等)為原創，未抄襲、剽竊或侵害任何第三方之智慧財產權。
2. 參賽團隊保有作品著作人格權及智慧財產權，須同意無償授權主辦單位使用其成果，包含推廣、成果展示、活動紀錄、報導出版等形式，並得使用相關影像素材(含肖像、姓名、聲音等)。此授權為不限區域之公開使用，參賽者不得另行行使著作人格權。
3. 若作品中引用他人資料、開源程式碼或素材，依規定標示來源並遵守其授權條款。
4. 若經查證有侵權行為，主辦單位有權取消參賽資格、追回創新研發費，並由本團隊自行承擔相關法律責任。

## 二、開源授權與平臺上架

1. 本團隊同意於得獎後，依主辦單位規定，將作品原始碼與相關文件上傳至「公共程式平臺」(<https://code.gov.tw>)或主辦單位指定之 GitHub 倉庫，並採用開源授權方式(如 MIT、Apache 2.0、GPL 等)公開。
2. 提交作品須通過原始碼資安檢測，不得包含「中風險」或「高風險」等級之安全漏洞或弱點。
3. 本活動創新研發費之發放條件為：所有得獎作品須於決賽後10日內(含例假日)完成上架作業並通過資安檢測並完成開源授權程序。未符合條件者，主辦單位得保留創新研發費發放、延遲或撤銷之權利。

## 三、授權主辦單位使用

1. 本團隊同意主辦單位可於非營利目的下，使用本團隊之作品、簡報、照片、影片等素材，進行活動推廣、成果展示、教育訓練或政策應用等用途。
2. 本授權為非專屬、永久且無償授權，主辦單位得再授權予合作單位共同推廣。

## 四、其他

1. 本團隊已詳閱並同意本活動簡章與相關規範，並保證所填資料正確無誤。

2. 本切結書一經簽署，即視為全體團隊成員同意上述內容。

### **A. Copyright and Originality Statement**

1. All works submitted by our team (including source code, presentations, designs, documents, etc.) are original and do not involve plagiarism, misappropriation, or infringement of any third party's intellectual property rights.
2. The team retains moral rights and intellectual property rights over the submitted works, but agrees to grant the organizer a free license to use the materials for purposes such as promotion, showcasing, activity documentation, reporting, and publishing. This license includes the right to use related visual and audio content (including portrait, name, and voice) and shall be applicable worldwide. Participants shall not assert moral rights against the organizer, except in cases of defamation or distortion.
3. If external data, open-source code, or third-party materials are cited within the work, the sources must be properly identified, and applicable license terms must be followed.
4. If any infringement is verified, the organizer reserves the right to disqualify the team and revoke any awarded prizes. The team shall bear full legal responsibility for such violations.

### **B. Open Source Licensing and Platform Submission**

1. Upon receiving an award, our team agrees to upload all source code and relevant documentation to the "Public Code Platform" (<https://code.gov.tw>) or a GitHub repository designated by the organizer, and to release the work under an approved open-source license (e.g., MIT, Apache 2.0, GPL).
2. Submitted works must pass source code security review and must not contain vulnerabilities classified as "medium risk" or "high risk."
3. Prize disbursement is conditional upon completion of the open-source licensing process, successful security review, and submission of the project within 10 days after the award announcement. If these conditions are not met, the organizer reserves the right to withhold, delay, or revoke the prize.

### **C. Authorization to Use Submitted Materials**

1. Our team grants the organizer permission to use our submitted works, presentations, photographs, videos, and other related materials for non-profit purposes such as event promotion, results showcase, educational use, or policy development.
2. This authorization is non-exclusive, permanent, and royalty-free. The organizer may sub-license materials to partner organizations for co-promotion.

### **D. Other Provisions**

1. Our team has read and agrees to comply with the event guidelines and related regulations. All information provided is truthful and accurate.

2. Upon signing this declaration, all team members are considered to have acknowledged and accepted the above terms.

團隊代表簽名 Team Representative Signature: \_\_\_\_\_

身分證字號 ID Number: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Phone Number: \_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_ 年 Year \_\_\_\_ 月 Month \_\_\_\_ 日 Day